

極端天氣 - 颱風及暴雨期間的安排

倉庫在颱風或暴雨警告所引致極端情況下，暫停或恢復營業的安排

八號或以上颱風警告或極端情況於營業時間內生效

- 倉庫將暫停營運。

八號颱風警告及(如有)極端情況在中午十二時或之前取消

- 倉庫在情況許可下，將於八號颱風警告及(如有)極端情況取消後兩小時恢復營運。

八號颱風警告或極端情況於中午十二時後取消

- 倉庫將全日不會營運

倉庫在黑色暴雨警告信號生效時，暫停或恢復營業的安排

倉庫開門營業前，已發出黑色暴雨警告信號，直至中午十二時仍生效

- 倉庫將全日不會營運

黑色暴雨警告信號於營業時間內發出

- 倉庫於情況許可下將會繼續營運

倉庫開門營業前，已發出黑色暴雨警告信號，並在中午十二時或之前除

- 倉庫在情況許可下，將於黑色暴雨警告信號除下後兩小時恢復營運。

Warehouse Services During Typhoons and Rainstorms

Warehouse Closing and Re-opening during Typhoons and Extreme Conditions after Super Typhoons

Typhoon warning signal No. 8 or higher or extreme conditions are in effect **during working hours**

- Warehouse will close.

Typhoon warning signal No. 8 and any extreme conditions are **cancelled before or at 12:00 noon**

- Warehouse will re-open two hours after cancellation of typhoon warning signal No. 8 and any extreme conditions, conditions permitting.

Typhoon warning signal No. 8 or extreme conditions are **cancelled after 12:00 noon**

- Warehouse will close on that day.

Warehouse Closing and Re-opening during Black Rainstorm Warning

Black Rainstorm Warning is issued **before** warehouse opening **and remains in effect by 12:00 noon**

- Warehouse will close on that day

Black Rainstorm Warning is issued **during** working hours

- Warehouse will stay open where conditions permit.

Black Rainstorm Warning is issued before warehouse opening and is **cancelled before or at 12:00 noon**

- Warehouse will re-open two hours after the Black Rainstorm Warning is cancelled, conditions permitting.